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Abstract (en)
The known aids for adjusting the height or the horizontal position of a cupboard were either visible from the outside or consisted of components
which can be inserted under the cupboard and which cause only a stepwise adjustment, which is complicated to carry out for a lay person, and
could also become loose again in the course of time. In order to avoid these disadvantages, an adjustment device is proposed which is integrated in
the cupboard wall and consists of an adjustment pin fitted with a support foot and a support rosette, it being possible for these two components to be
moved relative to each other. <IMAGE>

Abstract (de)
Die bekannten Hilfsmittel zum Einstellen der Höhe oder der horizontalen Lage eines Schrankes waren entweder von außen erkennbar oder
bestanden aus unter den Schrank einsetzbaren Bauteilen, die nur ein stufenweises und für einen Laien kompliziert durchzuführendes Verstellen
bedingten und sich auch im Laufe der Zeit wieder lockern konnten. Um diese Nachteile zu vermeiden, wird eine in die Schrankwand integrierte
Stelleinrichtung vorgeschlagen, die aus einem mit einem Stützfuß (2) ausgerüsteten Stellstift (1) und einer Abstützrosette (4) besteht, wobei diese
beiden Bauteile gegeneinander bewegt werden können.
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